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با توجه به استقبال  ایران گفت:  اقتصاد کیش - سرمربی تیم ملی فوتبال 
هواداران، مسئولان کیش باید فکر ورزشگاهی وسیع تر و بزرگ تر از این باشند.

به گزارش اقتصاد کیش امیر قلعه نویی پس از برتری دو بر یک تیم ملی فوتبال 
ایران  برابر  بورکینافاسو در دیداری تدارکاتی اظهار داشت:به اعتقاد من امروز 
وقتی بازی جایی بجز مشهد و تهران برگزار شد استقبال خوبی هم از بازی 
شکل گرفت و جا دارد از مسئولان کیش برای میزبانی تشکر کنم، اما به نظرم 

مسئولان باید فکر ورزشگاه بزرگ تری در کیش باشند.
وی افزود : قصد داشتیم یک بازی تدارکاتی قبل از اعزام به قطر انجام دهیم که 
بازی با بورکینافاسو بود و من معتقدم این تیم سرعتی و قدرتی و فیزیکی بود 
و بازی با این تیم برای ما مفید بود. امروز از یکی دو بازیکن جوان هم  استفاده 
کردیم که خیلی امیدوارمان کردند.  وی گفت : ایرادی که داشتیم با وجود 
ایجاد موقعیت های زیاد از آن ها استفاده نکردیم. این مسئله خطرناک است، باید 
فیلم بازی را بازبینی کنیم تا این مشکلات برطرف شود. امیر قلعه نوعی افزود:  
از بازیکنانم راضی هستم، آن ها تلاش کردند، به خصوص بعد از اینکه گل 
خوردیم. در نیمه اول، حداقل می توانستیم سه گل بزنیم. در نیمه دوم، مهدی 
قایدی موقعیت از دست داد و می توانستیم گل بزنیم. باید بیشتر تمرین کنیم، 

چون در بازی های جام ملت های آسیا، تیم ها شاید این همه موقعیت ندهند.
امیر قلعه نویی در مورد اردوی کیش گفت: ما پس از دو سه جلسه تمرین 
برای این بازی در زمین حاضر شدیم. برای اینکه بدن ها به شرایط ایده آل 
برسد، برنامه ریزی کرده ایم و با اندونزی نیز یک دیدار تدارکاتی پیش از اولین 

بازی مان در جام ملت های آسیا برگزار خواهیم کرد.
سرمربی تیم ملی گفت: در این مدت مردم، رسانه ملی و کارشناسان مدل 
دیگری شدند و با هم همدلی دارند و مردم ایران اینگونه هستند و من  از کانون 
مربیان، خبرنگاران و ... تشکر می کنم که این همدلی و حمایت ها انجام می شود 

و امیدوارم به موفقیت تیم ملی منجر شود.
وی در مورد حادثه تروریستی در کرمان گفت: به مردم کرمان و ایران تسلیت 
می گویم و طلب مغفرت برای مرحومان و طلب صبر برای بازماندگان دارم. 

اتفاق ناگواری بود و ملت ایران سوگوار هستند.  
 قلعه نویی در مورد گل خورده در بازی با بورکینافاسو گفت: صحنه خاصی 
نبود و شاید روی بد شانسی گل خوردیم و هنوز با ایده آل هایمان فاصله 

داریم و باید ایرادات دفاع و حمله را رفع کنیم.

شدن  بهتر  مورد  در  قدوس  سامان  اظهارات  و  بازی  سبک  مورد  در  وی 
وضعیتش در تاکتیک قلعه نویی گفت: در گذشته خیلی به ما حمله می شد که 
فوتبال تان این مدلی است. وقتی به عقب برمی گردیم می بینیم که چطور آقایان 
به ما حمله می کردند. در تیم هایی که مسئولیت داشتم همیشه با دو بازیکن 
بازیساز بازی می کردم، یعنی شما نمی توانید با دو بازیکن بازیساز مدل دیگری 
بازی کنید، اما تبلیغات منفی می کردند. در استقلال، مجتبی جباری و جانواریو 
کنار هم بازی می کردند، در سپاهان محرم نویدکیا و جان واریو و در تراکتور 

کرار جاسم و سروش رفیعی.
قلعه نویی در پاسخ به این پرسش که چه کاری انجام داده است که بازیکنان 
تیم ملی اعتقاد دارند همدلی در دوره فعلی بیشتر از گذشته شده است، گفت: 
مربی باید صداقت داشته، معلم بوده و به نوعی پدر مجموعه باشد. از روز اولی 
که آمدیم با صداقت صحبت کردیم و جا های دیگر نیز این روش کاری مان 
بود. ما خیلی از مشکلات را درون تیم حل می کردیم. بازیکن باتجربه احساس 
مسئولیت دارد و در کنار جوانان مفید است امروز هم امید ابراهیمی که مدتی 
از تیم ملی دور بود، بازی کرد و گل هم زد. وقتی با بازیکن روراست باشید 
او احساس مسئولیت می کند. خوشبختانه بزرگ تر های تیم این کار را انجام 
می دهند و ما هم راهنمایی شان می کنیم، با این شرایط که برایشان چارچوب 

تعیین کرده ایم.

قلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با توجه به تکمیل ظرفیت ورزشگاه المپیک :

 مسئولان کیش به فکر ساخت یک  ورزشگاه 
بزرگ تر برای جزیره باشند 

دفتر کیش: 2617  769  0934  
 @sayebansazan_kish :اینستاگرام

واتس اپ : 8009  467  0901

شرکت سایبان سازان کیش 
18 سال اثر ماندگاربا متریال فرارى در کیش زیبا 

 گارانتى 

10 تا15 سال 

بدون قید و شرط 

پارکینگ vip فرودگاه 

پارکینگ مجتمع مهان 

کلوپ دریایى اسکوبا 

مسجد نور  سایبان  ایستگاه توریست بندرگاه 
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امیرقلعه نویی سرمربی تیم ملی فوتبال ایران با توجه به تکمیل ظرفیت ورزشگاه المپیک  در بازی ایران - بورکینافاسو:

 مسئولان کیش به فکر ساخت یک   مسئولان کیش به فکر ساخت یک  
ورزشگاه بزرگ تر برای جزیره باشند ورزشگاه بزرگ تر برای جزیره باشند 

    اقتصاد کیش -   کیش را همیشه به عنوان منطقه ای آرام می شناسند، منطقه ای که 
ساکنان آن بدون دیدن شلوغی و هیاهو در سطح شهر تردد می کنند و به امور روزانه 
خود می رسند و گردشگرانی که می توانند در آن، نهایت آرامش و سکوت را تجربه 
کنند. قطعا در جزیره کیش نیز همچون سایر نقاط کشور بواسطه فعالیت های مختلف  
حوزه تجارت و اقتصاد  و ســرمایه گذاری دعاوی حقوقی مطرح می شود و وجود 
مجموعه ای  متناسب با شان جزیره در این حوزه ضروری بود. در این راستا به همت 
سازمان منطقه آزاد کیش ، ساختمان جدید دادگستری کیش  احداث و به بهره برداری 
رسید تا با ایجاد  فضایی آرام در جهت حل و فصل دعاوی پر تنش حقوقی و متناسب 
بــا روح کیــش صورت پذیرد.  در گزارش پیش رو گفت و گو با مدیر فنی و عمران 
شهری سازمان منطقه آزاد کیش را از نظر خواهید گذراند و نظرات مسئولات امر را 

نیز در ادامه گزارش می خوانید.

با بهره برداری از ساختمان جدید دادگستری محقق شد؛

ایجاد فضایی آرام برای حل و فصل 
دعاوی ناآرام حقوقی در کیش
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دبیر ستاد انتخابات استان هرمزگان:

97 داوطلب نمایندگی
 در هرمزگان  تایید صلاحیت شدند

ایران - بورکینافاسو درورزشگاه 
المپیک کیش به روایت تصویر


